
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 
zo dňa  12. 10. 2015 

 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 16:45 h. v miestnosti č. 107 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič, Ing. arch. Branislav Kaliský, Ing, Mgr. Radoslav 
Olekšák, Ing. Jarmila Tvrdá, Ing. Jozef Moravčík, Mgr. Peter Netri, plk. Ing. Ivan Lechner, Ing. Peter 
Sádovský, Ing. Bronislav Weigl 
                  
Ospravedlnili sa: Mgr. Ján Bôcik, MUDr. Iveta Plšeková, Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá, Ing. Vladimír 
Bajan, Ing. Peter Hrapko, Ing. Milan Donoval 
 
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvorila a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo hlasované 
o programe rokovania. 
 
Program rokovania komisie: 
 
01.  Kontrola záznamu KDIS zo dňa 21.09.2015. 
02.  Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave. 
03.  Petícia za zrušenie uznesenia poslancov hl. mesta SR Bratislavy o zákaze vjazdu motorovým vozidlám   
       na Železnú studienku. 
04.  Stav preferencie MHD v Bratislave – informácia, aktualizácia k 09.2015 
05.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10           za: 10         proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 21.09.2015. 
  
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dňa 21.09.2015. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10         za: 10          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 2 
Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave. 
 

Materiál uviedla Ing.Tatiana Kratochvílová, riaditeľka sekcie dopravy a hlavná dopravná inžinierka, 
Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Informácia o stave realizácie Nosného systému MHD v Bratislave.“ 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10         za: 10         proti: 0     zdržal sa: 0          nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 



 
K bodu 3 
Petícia za zrušenie uznesenia poslancov hl. mesta SR Bratislavy o zákaze vjazdu motorovým 
vozidlám na Železnú studienku. 
 
  Materiál uviedli Ing. Mária Pulcová a Bc. Miriam Cáderová z útvaru vybavovania sťažností a petícií. 
Po všeobecnej diskusii bolo rozhodnuté o prerušení rokovania o tomto bode a jeho pokračovanie na 
nasledujúcom zasadaní Komisie dopravy a informačných systémov Msz, dňa 09.11.2015. 
 
 
K bodu 4 
Stav preferencie MHD v Bratislave – informácia, aktualizácia k 09.2015. 
 

Materiál uviedla Ing. Viera Bánovská z oddelenia dopravného inžinierstva. Po skončení prezentácie 
a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Stav preferencie MHD v Bratislave – informácia, aktualizácia k 09.2015“. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10         za: 10          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Rôzne. 
 
Ing, Mgr. Radoslav Olekšák, člen KDIS požiadal o zabezpečenie účasti prof. Smolu na nasledovné 
zasadanie KDIS (prezentácia a porovnanie vlastností a parametrov led osvetlenia a klasického osvetlenia) 
 
Ing, Mgr. Radoslav Olekšák, člen KDIS požiadal o informáciu v akom stave sú prípravy realizácie 
trolejbusovej trate Riviéra – Mlynská dolina – Patrónka. 
 
 
 
 
                                                                              Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

              predseda komisie 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
V Bratislave, 12.10.2015                


